
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-05-20, § 2 

 

 Tid Måndagen den 20 maj 2013 kl 16.35 – 17.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Fredagen den 31 maj 2013 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Martin Hansson 

  
Närvarande  

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP) vice ordföranden §§ 4-26 

Bo Arkelsten (M)  

Datevig Tjärnberg (M)  

Marie Agmén (M)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 
 

Christoffer Kuckowski (M) för Daniel Valiollahi (M) 

Inga-Lill Larsson (M) för Jonas Naddebo (C) 

Charlotta Schenholm (FP) för Mark Klamberg (FP) 

Margareta Stavling (S) för Oskar Levin (S) 

Hampus Rubaszkin (MP) §§ 1-3 för Daniel Helldén (MP) 

 Ersättare: 
 

Vakans (M)   

Christer Svärd (M)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hampus Rubaszkin (MP) §§ 4-26 

Petra Schagerholm (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Ted Ell, Åse 

Geschwind, Karin Hebel, Inga-Lill Hultin, Lars Jolérus, Mattias Lundberg, Elisabet 

Munters och Marita Söderqvist samt personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-13 och 

biträdande borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 

 



  

 § 2 
Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Skrivelse för beredning 

Anmälan görs av inkommen skrivelse till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1 Överensstämmer finansieringen av Förbifart Stockholm med 

 framkomlighetsstrategin och Färdplan för ett fossilfritt Stockholm 2050? Från 

 Daniel Helldén m.fl. (MP) och Kajsa Stenfelt (V). Dnr T2013-300-03042  

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar skrivelsen till trafikkontoret för 

beredning. 

 

 

Fråga om tavla för föreningsmeddelanden vid Årsta pendeltågsstation 

Kajsa Stenfelt (V) frågar om trafikkontoret tagit bort föreningstavlan vid 

pendeltågsstationen i Årsta. Tidigare fanns en sådan tavla där, men nu ser det ut som 

att den är utbytt mot en reklampelare. Hur har det gått till och hur ska det gå till? 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden ger trafikkontoret i uppdrag att besvara frågan vid ett 

kommande sammanträde. 

 
 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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